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Επιτροπή Κοινότητων Ενδιαφέροντος 

Πρακτικό 2ης Τακτικής Συνεδρίασης (Παλαιοχώρι 27/9/2023) 
 

 

Βασικά στοιχεία: 

Ημερομηνία / ώρα: Τετάρτη 27 Σεπτεμβρίου 2023, ώρα 17.00, διάρκεια ~2 ώρες 

Τόπος: Παλαιοχώρι, Κέντρο Πληροφοριών Έργου (Community Center)  

Θέμα: 2η Τακτική Συνεδρίαση της Επιτροπής Κοινότητων Ενδιαφέροντος 

 

Συμμετέχοντες: 

Α/Α Όνομα Ιδιότητα Παρών Σχόλια 

     

Α Τοπική Κοινωνία    

1 Νίκος Κεφαλάς Στάγειρα ΝΑΙ  

2 Μαρία Ενεχηλίδου Ιερισσός – Πρόεδρος Δ.Σ. ΟΧΙ  

3 Αγαπητός Κιάτος Αρναία – Πρόεδρος Δ.Ε. ΝΑΙ  

4 Αστέριος Γκούτσιος Βαρβάρα – Πρόεδρος Δ.Ε. ΝΑΙ  

5 Κωνσταντίνος Πασχάλης Μ.Παναγία – Πρόεδρος Δ.Ε. ΝΑΙ  

6 Δέσποινα Παλπάνη Παλαιοχώρι-Μέλος Δ.Ε ΝΑΙ  

7 Ιωάννης Πετράκης Ολυμπιάδα – Πρόεδρος Δ.Ε. ΟΧΙ  

8 Δημήτρης Καραντώνας Νεοχώρι Πρόεδρος Δ.Ε. ΝΑΙ  

9 Δημήτρης Φαναράς Στάγειρα – Πρόεδρος Δ.Ε. ΟΧΙ  

10 Νίκος Αντωνίου Στρατονίκη – Πρόεδρος Δ.Ε. ΝΑΙ  

11 Γιώργος Βαγιωνάς Στρατώνι – Πρόεδρος Δ.Ε. ΟΧΙ  

12 Σπύρος Ποδαράς Στρατώνι- Μέλος Δ.Ε ΝΑΙ  

13 Νίκος Ζαγοράκης Στρατώνι- Μέλος Δ.Ε ΝΑΙ  

     

Β Ελληνικός Χρυσός    

1 Ιωάννης Μαλεγκάνος Ελληνικός Χρυσός ΝΑΙ  

2 Θεοδόσης Γκόντιας Ελληνικός Χρυσός ΝΑΙ  

3 Ιωάννης Παπακώστας Ελληνικός Χρυσός ΝΑΙ  

4 Κων/νος Κωνσταντόπουλος Ελληνικός Χρυσός ΝΑΙ  

5 Ειρήνη Στρίκου Ελληνικός Χρυσός  ΝΑΙ  

6 Έμμυ Γαζέα Ελ. Χρυσός - Περιβάλλον ΝΑΙ Έκτακτη συμμετοχή 

7 Γεράσιμος Μονοκρούσος Ελ. Χρυσός - Επικοινωνία ΝΑΙ Έκτακτη συμμετοχή 

     

Γ Οργάνωση - Συντονισμός    

1 Παύλος Αθηναίος Sympraxis ΝΑΙ  

     

 

Γενικό σχόλιο: 

Η συνεδρίαση έγινε σε πολύ καλό κλίμα, ήταν παραγωγική και η συμμετοχή όλων των μελών 

ήταν ενεργή και εποικοδομητική. Συζητήθηκαν όλα τα θέματα της ημερήσιας διάταξης.  

Η επόμενη συνεδρίαση προγραμματίζεται μέσα στον Δεκέμβριο 2023.  
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Θέματα Συνεδρίασης: 

1. Κανονισμός λειτουργίας Επιτροπής Κοινοτήτων Ενδιαφέροντος, θέματα διαδικασιών και 

λειτουργίας 

2. Ανάδειξη επιπλέον μελών από συλλόγους και φορείς 

3. Αυτοδιοικητικές εκλογές και ενδεχόμενη επιρροή τους στη σύσταση της επιτροπής  

4. Εταιρική Κοινωνική Ευθύνη – Κριτήρια, προδιαγραφές, διαδικασίες, συνεργασία με Δήμο 

και Τεχνική Υπηρεσία 

5. Ενημέρωση για την εξέλιξη του έργου & περιβαλλοντικά θέματα  

6. Κυκλοφοριακή επιβάρυνση για τις τοπικές Κοινότητες και μέτρα αντιμετώπισης 

7. Διαχείριση όξινων υδάτων στοάς 53 

 

 

Πρακτικό Συνεδρίασης: 

 

1. Κανονισμός λειτουργίας 

 

▪ Ο εκπρόσωπος της Ελληνικός Χρυσός καλωσόρισε τα μέλη της Επιτροπής και έκανε 

σύντομη παρουσίαση, σχετικά με τη σύνθεση της Επιτροπής, τα κριτήρια συμμετοχής 

των μελών, τον τρόπο λειτουργίας της και το αντικείμενό της κλπ, κυρίως για τα μέλη 

που δεν είχαν παραστεί στην πρώτη, εισαγωγική συνεδρίαση. 

 

▪ Στη συνέχεια, συζητήθηκαν θέματα κανονισμού λειτουργίας. Ο κανονισμός ήδη μετά 

την 1η συνεδρίαση της Επιτροπής είχε διανεμηθεί μεταξύ των μελών για μελέτη και 

σχολιασμό. Δεν τέθηκαν επιπλέον σχόλια ή παρατηρήσεις, συνεπώς ο κανονισμός 

ισχύει ως έχει.  

 

▪ Όσον αφορά στη σύνθεση της Επιτροπής, προτάθηκε η πρόσκληση για συμμετοχή 

και σε εκπρόσωπο της Δημοτικής αντιπολίτευσης, για λόγους καλύτερης 

αντιπροσωπευτικότητας. Συμφωνήθηκε ότι θα γίνει σχετική επαφή. 

 

▪ Για τη σωστή ενημέρωση και επικοινωνία όλων, προτάθηκε η δημιουργία ειδικού 

ψηφιακού μέσου. Συμφωνήθηκε ότι θα γίνει η σχετική μελέτη. 

 

2. Ανάδειξη δύο επιπλέον μελών 

 

▪ Σχετικά με τα δύο επιπλέον μέλη – εκπροσώπους συλλόγων που εκκρεμεί να 

προστεθούν στην Επιτροπή, συμφωνήθηκε ότι θα προέρχονται το ένα από τον χώρο 

των εμπορικών / επαγγελματικών συλλόγων και το άλλο από εκείνο των πολιτιστικών 

συλλόγων ή συλλόγων γυναικών.  

 

▪ Η Ελληνικός Χρυσός θα κοινοποιήσει στα μέλη κατάλογο με τους συλλόγους που έχει 

καταγράψει, προκειμένου εκείνα να προτείνουν τυχόν προσθήκες / διορθώσεις. 

Κατόπιν, με βάση αυτόν τον κατάλογο, θα προταθεί σε δύο εκπροσώπους, έναν/μία 

από κάθε παραπάνω κατηγορία (και έναν επιπλέον αναπληρωματικό ανά 
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κατηγορία)  να συμμετέχει σαν μέλος, εκπροσωπώντας όλους τους συλλόγους της 

κατηγορίας. Η θητεία κάθε τέτοιου μέλους θα είναι εξάμηνη (2 συνεδριάσεις) και στη 

συνέχεια θα αντικαθίσταται από εκπρόσωπο άλλου συλλόγου της ίδιας κατηγορίας, 

κυκλικά. Συζητήθηκε ακόμα η περίπτωση της συμμετοχής δύο μελών ανά κατηγορία 

(τέσσερα συνολικά) αν αυτό κριθεί απαραίτητο. Επίσης, υπενθυμίστηκε ότι μπορούν 

να καλούνται και άλλα άτομα/φορείς κατά περίπτωση, ανάλογα με τη θεματολογία 

της κάθε συνεδρίασης. 

 

▪ Αναφέρθηκε, σαν καλή πρακτική, η παράλληλη συνεδρίαση κάθε κατηγορίας 

συλλόγων (με δική τους οργάνωση και συντονισμό, χωρίς εμπλοκή της Επιτροπής ή 

της Ελληνικός Χρυσός), προκειμένου να καταγράφονται οι απόψεις και θέσεις όλων 

και να μεταφέρονται αποτελεσματικά από τον εκπρόσωπό τους στην Επιτροπή. Μετά 

την συνεδρίαση της Επιτροπής, ο εκπρόσωπος θα μπορεί έτσι και να ενημερώνει 

αποτελεσματικότερα τους συλλόγους της κατηγορίας. Η πρακτική αυτή θα προταθεί 

στους συλλόγους, ώστε να την αξιοποιήσουν αν το επιθυμούν. 

 

3. Αυτοδιοικητικές εκλογές 

 

▪ Υπενθυμίστηκε ότι η σύνθεση της Επιτροπής θα αναθεωρηθεί μετά τις εκλογές, ώστε 

να περιλαμβάνει τους νέους εκλεγέντες της τοπικής αυτοδιοίκησης.  

 

 

4. Εταιρική Κοινωνική Ευθύνη 

 

▪ Σύντομη ενημέρωση από τον εκπρόσωπο της Ελληνικός Χρυσός σχετικά με την 

πορεία των έργων ΕΚΕ. Αναφέρθηκε σε έργα που βρίσκονται υπό εξέταση προς 

έγκριση και άλλα που έχουν εγκριθεί και είναι υπό υλοποίηση. Εξηγήθηκε επίσης η 

διαδικασία που επιβάλλεται από την μητρική εταιρεία και τους χρηματοδότες, που 

απαιτεί εκπόνηση μελέτης και χάραξη συνολικής στρατηγικής ΕΚΕ, από την οποία στη 

συνέχεια θα προκύψουν τα επιμέρους έργα. Αυτή η στρατηγική είναι υπό επεξεργασία 

και είναι πιθανό να έχει ολοκληρωθεί μέχρι το τέλος του έτους. Μάλιστα, προβλέπεται 

και διαβούλευση με τις τοπικές κοινότητες για την διαμόρφωση της στρατηγικής και 

την επιλογή των υποψήφιων έργων. 

 

▪ Εξηγήθηκε ξανά η διαδικασία υλοποίησης έργων και ο ρόλος του Δήμου, όπως και 

ότι δεν είναι δυνατή η απευθείας χρηματοδότηση των κοινοτήτων. Αναφέρθηκε ότι η 

εταιρεία ήδη αναζητά τρόπους να βοηθήσει στην ταχύτερη διεκπεραίωση από 

πλευράς Δήμου, ώστε να μειωθούν οι χρόνοι υλοποίησης έργων. 

 

▪ Ζητήθηκε από τα μέλη η συστηματική ενημέρωση για την πορεία των έργων ΕΚΕ. 

 

▪ Αναφέρθηκε από μέλη η δυσκολία εξεύρεσης μηχανημάτων από τις κοινότητες για 

υλοποίηση τοπικών έργων. Εξηγήθηκε ότι υπάρχει γενικά έλλειψη στην ευρύτερη 

περιφέρεια, λόγω πολλών έργων σε εξέλιξη. Η εταιρεία δεν μπορεί να βοηθήσει 

άμεσα, αλλά είναι ανοικτή σε περίπτωση εκτάκτων συνθηκών. 
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5. Ενημέρωση για την εξέλιξη του έργου 

 

▪ Έγινε σύντομη ενημέρωση της πορείας του έργου από τον εκπρόσωπο της εταιρείας.  

 

▪ Ζητήθηκε από τα μέλη η συστηματική ενημέρωση για την εξέλιξη του έργου, αλλά και 

για τον βαθμό συμμόρφωσης, ανά θεματική ενότητα, με τις απαιτήσεις της 

ισχύουσας ΑΕΠΟ. 

▪ Προτάθηκε ως καλή πρακτική η τακτική ενημέρωση σε τρία επίπεδα, α. Πρόοδος 

έργου / εργασιών, β. Εξέλιξη υποχρεώσεων ΑΕΠΟ και γ. Δείκτες κοινωνικών 

επιδόσεων & επενδύσεων. 

 

6. Κυκλοφοριακή επιβάρυνση 

 

▪ Ο εκπρόσωπος της Ελληνικός Χρυσός έκανε σύντομη σχετική ενημέρωση, 

αναφέροντας μεταξύ άλλων ότι πρόκειται να επικαιροποιηθούν τα στοιχεία για τον 

αριθμό των δρομολογίων και συνεχίζεται κάθε προσπάθεια για την ελαχιστοποίηση 

της όχλησης. 

 

▪ Τέθηκε από μέλη της Επιτροπής το θέμα της ταχύτητας κίνησης των φορτηγών, 

ζητήθηκε ο αποτελεσματικός έλεγχος και ο περιορισμός της ταχύτητας, ώστε να 

μειώνονται οι κίνδυνοι ατυχήματος και η όχληση. 

 

▪ Τέθηκε από μέλη της Επιτροπής το θέμα μερικής καθίζησης του οδοστρώματος,  

επάνω σε τεχνικό στοιχείο, στον άξονα μεταξύ Νεοχωρίου – Παλαιοχωρίου και των 

κινδύνων που μπορεί να προκαλέσει σε διερχόμενους οδηγούς. Αναφέρθηκε ότι έχει 

ήδη ενημερωθεί ο Δήμος και η Περιφέρεια και ζητήθηκε και η συνδρομή της εταιρείας. 

Μάλιστα, αναφέρθηκε ότι, με βάση την ισχύουσα ΑΕΠΟ, αποτελεί υποχρέωση της η 

συμβολή στη συντήρηση του δικτύου που χρησιμοποιεί για τη διακίνηση προϊόντων 

της. Θα πρέπει να γίνει αυτοψία και έλεγχος στατικότητας από αρμόδιο μηχανικό. 

Ωστόσο, διευκρινίστηκε ότι η εταιρεία δεν μπορεί να προχωρήσει σε αναγνώριση ή 

και σε επέμβαση ή επιδιόρθωση, χωρίς την εμπλοκή του Δήμου και της Περιφέρειας. 

 

7. Διαχείριση όξινων υδάτων στοάς 53 

 

▪ Εκφράστηκε από μέλη η ανησυχία σχετικά με τα όξινα ύδατα της στοάς 53 και των 

κινδύνων που μπορεί να δημιουργούν.  Συγκεκριμένα, αναφέρθηκε η ανησυχία για 

πιθανή αστοχία στον χειρισμό, την πιθανή ανεπάρκεια εξοπλισμού και τις δυσμενείς 

συνθήκες του χειμώνα (βροχές, μεγαλύτερη ροή υδάτων).  

 

▪ Επίσης, αναφέρθηκε το θέμα της απαγόρευσης αλιείας στην παραλία Στρατωνίου, 

που σχετίζεται και με την απορροή του αγωγού από την μονάδα καθαρισμού του 

νερού (δέσμευση 250 μέτρων εκατέρωθεν).  Η Περιφέρεια δεν συνεργάζεται για την 

άρση της απαγόρευσης (βλ. ΦΕΚ 407Β/1980, όπως τροποποιήθηκε από ΦΕΚ 
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912Β/1986), ζητήθηκε η βοήθεια της εταιρείας ώστε να λυθεί και αυτό το ζήτημα. 

 

▪ Τονίστηκε η ανάγκη ύπαρξης σοβαρής μελέτης, που εξασφαλίζει την καλύτερη 

δυνατή διαχείριση των υδάτων της Στοάς 53 και την ελαχιστοποίηση των κινδύνων. 

 

▪ Η Υπεύθυνη Περιβάλλοντος της Ελληνικός Χρυσός, συμμετείχε ειδικά σε αυτή τη 

συνεδρίαση προκειμένου να ενημερώσει αποτελεσματικότερα, και να εξηγήσει 

αναλυτικά θέματα που αφορούν στα όξινα ύδατα, στην προέλευσή τους, στον 

τρόπο παροχέτευσης και μεταφοράς τους στη μονάδα καθαρισμού. Διαβεβαίωσε ότι 

η διαχείριση γίνεται με τον καλύτερο δυνατό τρόπο, ενώ εξήγησε και με ποιο τρόπο 

ρυθμίζεται η παροχή των υδάτων και ποιες είναι οι δικλίδες ασφαλείας. Ακόμα, 

διαβεβαίωσε ότι για το συγκεκριμένο έργο διατίθεται επαρκές και έμπειρο προσωπικό, 

αλλά και ότι υπάρχει επαρκής, κατάλληλος και σωστά συντηρημένος εξοπλισμός 

(αντλίες, όργανα μέτρησης κλπ), καθώς και άφθονες ποσότητες αναλωσίμων 

(αντιδραστήρια κλπ). Κατόπιν αυτών, επιβεβαίωσε ότι δεν υπάρχει λόγος ανησυχίας 

και ότι η διαχείριση είναι ασφαλής. Ωστόσο, αναφέρθηκε και στον πιο 

μακροπρόθεσμο στόχο, της απαλλαγής από αυτά τα ύδατα, ώστε να μην απαιτείται 

όλος αυτός ο μηχανισμός και εξήγησε ότι γίνονται μελέτες σε αυτή την κατεύθυνση, 

με το κλείσιμο του ήδη ξοφλημένου μεταλλείου του Μαντέμ Λάκκου  άρα και τη 

διακοπή της ροής των υδάτων. 

 

▪ Τα μέλη άκουσαν την τοποθέτηση της εκπροσώπου της εταιρείας, συμφώνησαν ότι 

αυτή είναι η καλύτερη λύση μακροπρόθεσμα και ζήτησαν κάθε σχετικό έργο να 

σχεδιαστεί αξιόπιστα και να υλοποιηθεί με μηδενικό ρίσκο. 
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Επόμενα βήματα (μέχρι την επόμενη συνεδρίαση): 

 Εργασία Χρόνος Υπεύθυνος 

1 

 

Μελέτη ενημερωτικού υλικού και καταγραφή 

σχολίων ή παρατηρήσεων. 

Κατόπιν της παραλαβής  Μέλη Επιτροπής  

2 Ενημέρωση Κοινοτήτων, Επαφή με τους τοπικούς 

φορείς, Τοπικά Συμβούλια.  

Συζήτηση, καταγραφή απόψεων κοινού.  

Επαφή με εκπροσώπους Ε.Χ όπου χρειάζεται. 

Κατά το διάστημα μέχρι 

τη 3η συνεδρίαση 

Μέλη Επιτροπής  

3 Διερεύνηση δυνατότητας δημιουργίας ψηφιακού 

εργαλείου/πλατφόρμας ενημέρωσης και 

επικοινωνίας για τα μέλη της Επιτροπής. 

Κατά το διάστημα μέχρι 

τη 3η συνεδρίαση 

Ελληνικός Χρυσός 

4 Διερεύνηση τρόπων ελέγχου της ταχύτητας των 

φορτηγών.  

Διερεύνηση καθίζησης οδοστρώματος μεταξύ 

Νεοχωρίου - Παλαιοχωρίου. 

Κατά το διάστημα μέχρι 

τη 3η συνεδρίαση 

Ελληνικός Χρυσός 

5 Αποστολή στα μέλη του αρχικού καταλόγου 

Συλλόγων/φορέων, ως πηγή για την ανάδειξη 

των δύο επιπλέον μελών (εκπροσώπων 

Συλλόγων). 

Κατά το διάστημα μέχρι 

τη 3η συνεδρίαση 

Ελληνικός Χρυσός 

6 Διόρθωση/συμπλήρωση καταλόγου 

Συλλόγων/φορέων, σχόλια και προτάσεις. 

Κατά το διάστημα μέχρι 

τη 3η συνεδρίαση 

Μέλη Επιτροπής  

7 Επαφή με υποψήφιους εκπροσώπους 

Συλλόγων/ φορέων, διερεύνηση πρόθεσης και 

δυνατότητας συμμετοχής τους στην Επιτροπή. 

Κατά το διάστημα μέχρι 

τη 3η συνεδρίαση 

Ελληνικός Χρυσός 

8 Διερεύνηση πιθανών προσαρμογών στη 

σύνθεση της Επιτροπής, με βάση τα αποτελέ-

σματα των αυτοδιοικητικών εκλογών. Επαφή με 

τους εκλεγέντες εκπροσώπους όπου απαιτείται. 

Κατόπιν της ανακοί-

νωσης των αποτελε-

σμάτων των αυτοδιοι-

κητικών εκλογών  

Ελληνικός Χρυσός 

9 Διερεύνηση δυνατότητας εκπροσώπησης στην 

Επιτροπή της Δημοτικής αντιπολίτευσης. 

Κατόπιν των αυτοδιοι-

κητικών εκλογών  

Ελληνικός Χρυσός 

10 Υποβολή προτεινόμενων θεμάτων προς 

συζήτηση στη 3η συνεδρίαση. 

Κατά το διάστημα μέχρι 

τη 3η συνεδρίαση 

Μέλη Επιτροπής  

11 Συγκέντρωση και επεξεργασία προτεινόμενης 

θεματολογίας 3ης συνεδρίασης. 

Νοέμβριος 2023 Ελληνικός Χρυσός 

12 Τελικές προτάσεις θεμάτων 3ης συνεδρίασης, 

επιλογή. 

Νοέμβριος-Δεκέμβριος 

2023 

Μέλη Επιτροπής, 

Ελληνικός Χρυσός  

13 Επαφή με τα μέλη, οριστικοποίηση χρόνου & 

τόπου 3ης συνεδρίασης. 

Δεκέμβριος 2023 Ελληνικός Χρυσός 

14 Αποστολή πρόσκλησης και τελικής θεματολογίας 

3ης συνεδρίασης στα μέλη. 

Δεκέμβριος 2023 Ελληνικός Χρυσός 

15 Υλοποίηση 3ης συνεδρίασης. Δεκέμβριος 2023   Ελληνικός Χρυσός 

 


